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Hei 

  

Viser til samtale med Per Sveinar Morsund 27/10-2017. 

  

Når Leiknes Skule no skal byggast ut er eg uroa for at det ikkje er planlagd å gjera noko 

med trafikksituasjonen for elevane. Skulen har auka i frå omlag 60 elevar til 170. Det er 

no planlagd ein ytteligare auke. Det er ikkje gjord noko med avkjøyringa til skulen som 

ligg mitt i ein bratt bakke. Bussen har eiga lomme der buss-stoppet er, men drosjar og 

privatbilar har ikkje nokon trygg plass til å setja av og ta på elevar. Bilane snur og ryggar 

innimellom skuleelevar. 

Eg meiner at ein må laga til ei rundkjøyring / droppsone etter modell frå den i Alversund. 

  

Med helsing 

Svein Martin Kvamme 

  


